
BRM-0063-1/20/04
Protokol Nr 20/ 04

z posiedzenia Komisii Bud2etu i Mienia Komunalnego
odbytego dnia 20 lutego 2004 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego

protokolu rozpoczqla obrady o godzinie 111s rvg nastqpujqcego porzalku:

1) Analiza projektu budzetu miasta igminy na 2004 rok.

2) Analiza materialów na sesjq.

3) Ocena realizacji planu inwestycyjnego za 2OO3 rok.

4) Sprawy rózne

Na wstqpie Przewodniczqcy przywital czlonków komisji oraz przybylych na

posiedzenie. Stanislawa Jacha - Kierownlka Zarzqdu Budynków Mieszkalnych oraz

Zastqpcq Burmistrza Janusza Wo2niaka. Nastqpnie odczytal protokól z poprzedniego

posiedzenia komisji. który zostal przyjqty bez sprzeciwu

Ad. 1

Glos zabral Kierownik Zarzqdu Budynków Mieszkalnych, który przedstawil

plan potrzeb i wydatków wraz z uzasadnieniem wysokoÉci érodków finansowych

niezbqdnych do prawidlowego utrzymania stanu technicznego mienia grniny jak

i rozpoczqcia niezbqdnych inwestycji i modernizacji gminnego budownictwa

mieszkaniowego (plan stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu).

Po przedstawieniu sprawy zaapelowal do radnych o umieszczenie w/w planu w

projekcie budzetu gminy na 2004 rok

Nastqpnie radni rozpoczqli dyskusjq nad budzetem i tak.

1) Radny Leszek Sulek wnosi a wysypanie kamieniem drogi Chorzewa Zalqczq

w kierunku Gaju.

2) Radny Józef Kqdra wnosi o wykonanie drogi Rakówek vt kierunku LÉcina.

3) Radna Janina Szreniawa wnosi o wykonanie obustronnych chodników przy

ul Piticzowskiej

4) Radna Janina Szreniawa wnosi o wykonanie obustronnych chodników przy

ul. Partyzantów.

5) Radna Janina Szreniawa wnosi o wykonanie odwodnienia ul. Kopernika.



Wnioski te postanowiono przekazaó Burmistzowi do rozpalrzenia i ewentualnego

uwzglqdnienia w budzecie.

Innych uwag i wniosków do projektu buSdzetu nie wniesiono.

N a stq p n i e P rzewod n i czqcy przed stawil sta nowi s ko Zarzqdu Oddzi alu Zwi qzku

Nauczycielstwa Polskiego w Jqdrzejowie w sprawie wniosków Komisji

ds. Reorganizacji Sieci Szkó|, które stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Odczytal równiez wnioski do budzetu:

- Gminnego Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli,

- Gimnazjum Nr 1 w Jqdrzejowie,

- Mieszkanców wsi Ksiqze Skroniów,

- Oérodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy.

Ww wnioski stanowiqzalqcznik do protokolu.

A d . 2

pkt. 8 porzadku obrad sesii:

Uchwala o zamiarze likwidacji z dniem 31 sierpnia 2004 roku Szkoly Podstawowej

w Zagaju

za - 0; przeciw - 3; wstrzym. - 1

pkt. 9 porzadku obrad sesii.

Uchutala a zamiarze obni2enia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej

w Zespole Placówek Oéwiatowych w L-ysakowie do szkoly z klasami I - lll.

za - 1: przeciw - 3: wstrzvrn. - 0

pkt. 10 porzadku obrad sesii.

Uchvtala o 73¡pinrzo zmianv qtopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej

w Wqgleñcu.

za - 1; przeciw - 3; wstrzym - 0

pkt. 11 porzadku obrad sesii:

Uchwala w sprawie uchwalenia bud1etu miasta i gminy na 2004 rok.

za - 3', przeciw - 0; wstrzym - 1

pkt. 12 porzadku obrad sesii:



lJchwata w sprawie zmiany uchwaly Nr ll/9/02 Rady Miejskiej w Jqdrzeiowie z dnia

12 grudnia 2002 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Jqdrzeiów

za - 4; przeciw - 0; wstrzym. - 0

pkt. 13 porzadku obrad sesii

lJchwala w sprawie wystqpienia Gminy Jqdrzejów ze Zwiqzku Gmin Rolniczych i

Ekologicznych .,EKOROL" z siedzibq w Kielcach.

za - 4', przeciw - 0; wstrzym - 0

pkt. 14 porzadku obrad sesii:

lJchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu Targowicy Miejskiej w Jqdrzeiowie przy

ul. Glowackiego.

za - 4'. przeciw - 0; wstrzym - 0

Nastqpnie glos zabral Zastqpca Burmistrza Janusz Wo2niak, który przedstawil

realizacjg planu inwestycyjnego za rok 2003.

- Radna Janina Szreniawa stawia wniosek aby ogloszenia o przetargach

dostarczaó do biura radv mieiskie!

Posiedzenie komisji zakoñczylo sig o godzinie 1350.

Przewodniczqcy
Protokolowal: Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego

Hube¡t Gola Adam Wójcik


